
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Søndergård Syd
Onsdag d. 9. august 2017 kl. 19.15

hos Henrik Wilson, Bækholmen 18, 2760 Måløv

Bestyrelsesmedlemmer Deltog

Ege Christiansen Ja

Ole Kveiborg Ja

Henrik Wilson Ja

Preben Svendsen Ja

Martin Savery (ref.) Ja

Dagsorden

1 Nyt fra formanden Formanden har meddelt at han ikke genopstiller til 
bestyrelsen ved kommende generalforsamling.

2 Nyt fra næstformanden Genbrugspladsen har modtaget en opkrævning af 
ejendomsskatter, som vi mener er en fejl. Sagen 
drøftes med Kommunen.

3 Nyt fra kassereren Kassereren melder ud at han formentlig fraflytter i 
valgperioden, hvorfor vi på den kommende 
generalforsamling skal se os om efter en kandidat 
til at overtage posten. Evt. interesserede er 
velkomne til at rette henvendelse til Henrik Wilson.

4 Kløverhavens ledningsnet Ifølge elektriker Anders Klavsens rapport er der 
tilsyneladende tale om en skjult fejl i 
entreprenørens ledningsnet. Derfor er det i første 
omgang et anliggende som bør rettes mod den 
pågældende entreprenør, som har udført 
ledningsnettet.

5 Nyt aftaletilbud fra youSee modtaget Vi har modtaget et tilbud fra YouSee om 
opgradering af vores signalforsyningsaftale. Den 
vil binde os i 60 måneder oven i den nugældende 
aftale, som løber i endnu 12 måneder. Det vil vi 
ikke tiltræde.

6 Fælleshuset, status Vi afventer at entreprenøren færdiggør huset og 
Ballerup Kommune er klar til at starte en 
afleveringsforretning.

7 Næste møde 20. september 2017

8 Eventuelt Overdragelse af resterende veje og grønne 
områder udestår stadig og vi afventer BK’s 
tilbagevenden.


